
PROTOKÓŁ Nr 47/2004
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty Sportu i Turystyki w dniu 27.02.2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a/ pięciu członków Komisji. Wszyscy obecni.

Porządek obrad:

1. otwarcie posiedzenia
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia
3. Zatwierdzenie porządku obrad
4. Analiza niezrealizowanych wniosków za 2004r.

a) sprawa  świetlic  wiejskich  na  terenie  gminy:  Żarkowo,  Mielno,  Kotowo,
Borzęcino, Gałęzów, Dobieszewo, Gogolewo

b) nieuregulowane  sprawy  najmu  pomieszczeń  szkoły  przez  ajenta
przygotowującego posiłki dla dzieci,

c) godziny ponad wymiarowe dyrektorów szkół,
d) środek transportu do dowozu dzieci w Sz. P. Dębnica Kaszubska.

5. Sprawy bieżące

Przebieg posiedzenia:

Ad.1 - 3

Po  stwierdzeniu  prawomocności  obrad  Komisja  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z
poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad.

Ad- 4 b
Sprawa jest w toku. Pełną odpowiedź przedstawi Komisji na najbliższym posiedzeniu

Dyr. Szkoły Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej.  

Ad 4 c
Komisja  w dalszym ciągu  wnioskuje  do  Wójta  o  nie  przydzielania  godzin  ponad

wymiarowych  dyrektorom  Szkół  i  ujmowania  ich  godzin  w  tegorocznym  projekcie
organizacyjnym zgodnie z Uchwałą Rady Gminy w tej sprawie.

Ad 4 a
Obecnie została przejęta przez sołectwa świetlica w Mielnie i w Borzęcinie. W trakcie

przekazania jest świetlica w Gogolewie i Skarszewie Górnym.
W administracji GOK-u pozostają świetlice w Podolu Małym, Gałęzowie, Budowie, Kotowie,
Żarkowie, Podwilczynie.
Świetlica w Motarzynie podlega pod miejscową jednostkę OSP. Urząd Gminy na rok czasu
przejął świetlice w Dobieszewie. 

Ad 5 a
Sprawa pomocy Ośrodkowi Zdrowia na rehabilitację. 

Komisja  pozytywnie  opiniuje  inicjatywę  Wójta  w  w/w   sprawie,  aby  w  ramach  prac
publicznych  1  etat  przekazać  na  rehabilitację  do  NZOZ  (Niepubliczny  Zakład  Opieki
Zdrowotnej)  w Dębnicy Kaszubskiej.



Ad 5 b
Zapoznano się z protokółem Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi Pana Krzysztofa

Witkowskiego na działalność Wójta. Komisja wstrzymuje się z opinią w tej sprawie do czasu
ukazania  się  przepisów  wykonawczych  do  nowej  ustawy  o  nieruchomościach.  Komisja
stwierdza  brak stanowiska  wspólnoty mieszkaniowej  co  do  spornych kwestii  wysuniętych
przez Pana Witkowskiego.

Ad 5 c
Informacja  o  propozycji  utworzenia  grupy  wsparcia  kobiet  współuzależnionych  i

doznających przemocy w rodzinie na terenie gminy Dębnica Kaszubska.
Komisja popiera w/w propozycję.

Na tym protokół zakończono.            
                                                                                                                     Przewodnicząca
Protokółował: Krzysztof Olech                                                          Komisji Kultury, Oświaty,
                                                                                                               Sportu i Turystyki

                                                                                                                /-/  Jadwiga Karaś


